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Zápis číslo: 7/2015 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BEDNÁREC 

Bednárec, budova obecního úřadu, dne 10.12. 2015, 19:00 až 20:10 hodin.  

Zasedání se zúčastnili členové ZO:  
 M. Závodský, M. Králová, V. Novák, A. Janůtková, R. Urban, J. Havelková  

Ze zasedání se omluvil: P. Hryzák  

Občané: viz. příloha zápisu č. 2 – prezenční listina  

Program: 

bod 1: Zahájení 
bod 2: Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

bod 3: Žádost SÚS J. Hradec o povolení výjimečného kácení dřevin rostoucích mimo les 
bod 4: Žádost ŘSD ČR o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les 
bod 5: Obecně závazná vyhláška č. 2/2012 o místních poplatcích (zák. č. 266/2015 Sb.) 
bod 6: Příprava rozpočtu na rok 2016 s výhledem na roky 2016-2018 

bod 7: Dotace 2016 
bod 8: Různé, diskuse 
bod 9: Ukončení 
 

bod 1:  Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce, pan Martin Závodský, jako předsedající.  
Přivítal přítomné občany a konstatoval, že přítomno je 6 zastupitelů a zastupitelstvo obce je tedy 
usnášeníschopné.  

Předsedající určil zapisovatelem Janu Havelkovou a ověřovateli zápisu Vladimíra Nováka a Alenu 
Janůtkovou.  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou, která byla řádně zveřejněna 
na úřední desce a tvoří přílohu č. 1 zápisu. Poté požádal, aby členové ZO vznesli námitky nebo návrhy 
na doplnění projednávaných bodů programu. Zároveň předsedající navrhl změnu programu: jako bod č. 4 
zařadit „Žádost ŘSD ČR o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les“ a jako bod č. 7 zařadit „Dotace 
2016“.  

K návrhu programu nebyly vzneseny žádné námitky ani jiné návrhy na doplnění.  

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO schvaluje předložený návrh programu zasedání, doplněný o bod „Žádost ŘSD ČR o povolení kácení 
dřevin rostoucích mimo les“ jako bod číslo 4 a bod „Dotace 2016“ jako bod číslo 7.  

Usnesení č. 1-7z/2015 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

bod 2:  Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva  
3-6z/2015   
„ZO pověřuje starostu obce podepsáním Dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě na úseku přestupkové 
agendy.“ 
MZ: Splněno, vydáno rozhodnutí KÚ JČK ČB. 
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bod 3:  Žádost SÚS J. Hradec o povolení výjimečného kácení dřevin rostoucích mimo les 

MZ: Seznámil přítomné s tím, že přišla žádost SÚS J. Hradec o povolení kácení 3 starých dubů, které 
jsou podél silnice do Jarošova nad Nežárkou, jsou proschlé, nemocné a jejich kořeny nadzvedávají 
vozovku a 1 suché břízy za výhybnou na Kamenný Malíkov. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO souhlasí se žádostí SÚS J. Hradec a povoluje kácení 4 stromů dle přiložené fotodokumentace a výpisu 
z katastru nemovitostí s podmínkou výsadby 4 nových stromů (javor). 

Usnesení č. 2-7z/2015 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 5; proti – 0; zdrželo se hlasování – 1 (JH) 

bod 4:  Žádost ŘSD ČR o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les 

MZ: Seznámil přítomné s došlou žádosti ŘSD ČR o povolení kácení 2 stromů (bříza a modřín) před č.p. 
42 (hájovna) – s odůvodněním, že jsou stromy nemocné, brání ve výhledu v zatáčce a zároveň brání 
meteorologické stanici, která stojí v blízkosti těchto stromů. Šetřením na místě však bylo zjištěno, že 
stromy jsou ve výborném stavu, zdravé, cca 35 let staré. V rozhledu na silnici v žádném případě nebrání a 
pro BESIP nejsou nijak rizikové. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO zamítá žádost o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les, kterou podalo ŘSD ČR. 

Usnesení č. 3-7z/2015 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

bod 5:  Obecně závazná vyhláška č. 2/2012 o místních poplatcích (zák. č. 266/2015 Sb.) 

MZ: Seznámil přítomné se změnami, které bylo nutné na základě nového zákona ve vyhlášce provézt. 
Úpravy ve vyhlášce byly zkontrolovány na KÚ JČK ČB. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015 o místních poplatcích 

Usnesení č. 4-7z/2015 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

bod 6:  Příprava rozpočtu na rok 2016 s výhledem na roky 2016-2018 

MZ: Seznámil přítomné s položkami plánovaného rozpočtu, který je pro rok 2016 stanoven jako 
přebytkový +293.330,- Kč a výhledem na roky 2016-2018. 

Proběhla diskuse k plánovanému výdaji 124 tis. Kč na výstavbu zakrytého místa pro KO – odstavná 
plocha pod plastové kontejnery, velký kontejner, zastřešení a oplocení. 

Z diskuse vyplynulo, že ZO předběžně souhlasí s návrhem rozpočtu na rok 2016 a výhledem 2016-2018. 
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bod 7:  Dotace 2016 

MK: Seznámila přítomné s možností podání žádosti o dotaci na plánovanou opravu pomníku padlých 
vojínů v 1. světové válce. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO pověřuje starostu podat žádost o dotaci z programu „Úcta k předkům na rok 2016“, na opravu 
pomníku padlých vojínů v 1. světové válce. 

Usnesení č. 5-7z/2015 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

MK: Seznámila přítomné s možností čerpání dotace z Programu obnovy venkova na plánované 
vybudování místa komunálního odpadu. Jedná se o vybudování odstavné plochy pro kontejnery, 
zastřešení a oplocení. Akce za cca 124.000,- Kč. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO pověřuje starostu podat žádost o dotaci z Programu obnovy venkova 2016, na vybudování místa 
komunálního odpadu. 

Usnesení č. 6-7z/2015 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6 proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

bod 8:  Různé, diskuse  

• H. Holoubková: Přednesla zastupitelům návrh na směnu pozemků, které odkoupí od p. Havelkové, tak 
aby do jejího vlastnictví přešel obecní pozemek, který jde přes zahradu a obec získá pozemek , který 
umožní přístup k č.p. 12 zezadu a pozemek kolem zakoupených pozemků. 

Z diskuse vyplynulo: Jakmile dojde k převodu pozemků do vlastnictví p. Holoubkové, bude provedeno 
zaměření pozemků geodetem a provedena bezúplatná směna pozemků. 

• MZ: 24.12.2015 od 13:30 zpívání koled u stromečku, 31.12.2015 ohňostroj 

bod 9:  Ukončení  

Předsedající ukončil zasedání v 20:10 hodin.  

 

starosta obce Martin Závodský ......................................................... 

zapsala Jana Havelková ......................................................... 

ověřila Alena Janůtková ......................................................... 

ověřil Vladimír Novák ......................................................... 
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vyvěšeno dne: ......................................................... 

sejmuto dne: ......................................................... 

Seznam příloh: 

1. Pozvánka na zasedání  
2. Prezenční listina  


